
 
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Mandag 07.11.23 kl. 19:00-21:55 i konferanserommet i 2. etasje, Misjonshuset (MH)  
 
Til stede: Ingar Hjelset, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Brit Lise Furset (1.varamedlem) og 
Frank Vorhaug (pastor) 
Forfall: Eivind Jåtun, Erik Gamborg 
 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Brit Kari 
 

Sak nr. Saker 

 Åpning og bønn 
1Sam 23,16: Jonathan «hjalp ham til å få nytt mot i Herren.» 
Det skal vi få gjøre i fellesskapet i MH også, å hjelpe hverandre til å få nytt mot i Herren. 
 

117/23 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Supplert med to saker og godkjent. 
 

118/23 Godkjenning av referat fra møtet 02.10.23 
Godkjent. 
 

119/23 Samtale med sang- og musikkleder Tone Østby 
• Tone uttrykker at det er godt å være tilbake og at hun har blitt godt tatt imot. 
• Har hatt møte med lovsangsteamene (4 team) på MUF tidlig. MUF tok også et initiativ 

der til lovsangskveld. MUF har bredde i preferanser n.d.g. sang-/lovsangstradisjon/-
kultur, som styret har tatt tak i for å ivareta helheten. Spotify-liste med bredde for 
reportoar utarbeides som en type sangbank for bruk på MUF-møtene. 

• Vi har 5 lovsangsteam på søndagene. De jobber godt. Veldig mange ulike sanger er i 
bruk. Vi kan med fordel ha færre sanger, men som brukes oftere.  

• Rapportering til TONO og CCLI har vært salderingspost så langt i høst. 
• Ulike kor-initiativ har ført til mye kommunikasjon som har tatt mye av arbeidstiden.  
• Å jobbe med Vi synger julen inn er kjekt og gir glede i hverdagen. 
• Har fått tilbud om et brukt, men godt piano. Elsebeth Lütcherath har prøvd det. Nå er 

det transport/frakt som sjekkes ut.  
• Tone tar et møte med Johnny Eftevand angående lydsjekk før gudstjenestene for 

forbedret rutine. 
• Hvem velger Awana-sanger? Lovsangsteamet for den aktuelle søndagen velger to 

sanger ut i fra sangbanken som er vedtatt av styringsgruppa i Awana. Det foreslås å  
starte gudstjenestene med et forspill til første Awana-sang, framfor at Awana-leder 
skal roe og vinne oppmerksomheten. 

 
120/23 Ønske om å starte kor i Misjonshuset jfr. 104 og 111/23 

Rapport fra møtet med initiativtakere for nytt kor ble lagt fram skriftlig og forklart i 
møtet. 
Det viktigste for MH er å bygge gode forsangerteam til bruk i gudstjenestene. En vil derfor 
ikke kunne omdisponere ressurser fra disse teamene til et nytt kor.  
Det ble i møtet informert om hvordan SYNGiHOP oppsto. Nedre aldersgrense har de gått 
bort fra. 
Initiativtakerne til et eventuelt nytt kor samler de som er interessert, for å se om det er 
grunnlag for oppstart. Invitasjon sendes ut gjennom MHs nyhetsbrev når initiativtakerne 
ser det tjenlig. 



 

121/23 Økonomisk støtte til Kirkens SOS Agder 
Vedtak: 
Styret verdsetter at våre medlemmer engasjerer seg i Kirkens SOS, men ser det ikke 
naturlig at Misjonshuset skal støtte organisasjonen økonomisk. 
 

122/23 Søknad om gratis leie av Misjonshuset til release-konsert fra Tone Østby 
Vedtak: 
Styret mener det er naturlig at sang- og musikkleder får låne lokale gratis til en slik 
release-konsert og innvilger søknaden. 
 

123/23 Budsjett 2024 
Brit Lise la fram utkast til budsjett som ble gjennomgått og vedtas i et senere møte. 
Regnskapsfører spørres om det er mulig å redusere antall regnskapskonti. 
 

124/23 Program i Misjonshuset våren 2024 
1. Gudstjenester  

(se utkast til gudstjenesteplan våren 2024) 
2. Andre arrangement 

Bibelhelg, DYPERE, Evensong og Fellesskap sør (inngår i gudstjenesteplan) 
3. Sosiale tiltak  

Potluck 25/2 International , turer 26/5 STORsøndag 
4. Årsmøte  

17/3 etter gudstjenesten 
 

125/23 Styrets møteplan våren 2024 
17/1 møte med regionstyret etterfulgt av vanlig styremøte kl. 17.30-22.00. 
Ordinære styremøte kl. 19.00-22.00:  
Man 29/1, man 19/2, man 11/3, tir 9/4, ons 15/5, man 10/6.  
 

126/23 Menighetsweekend  
1. Evaluering av weekend 2023 

Styret takker komiteen for god weekend og komite-evaluering. 
2. Tidspunkt for weekend i 2024 

Vedtak etter avstemming på weekend 29/10 og epostrunde i styret: 13-15/9 
3. Komite 2024 

Frank spør navngitte personer og rapporterer til neste styremøte. 
 

127/23 Orienteringer fra julemessekomiteen 
Etter tidligere usikkerhet, har vi fått klarhet i at vi kan kjøre julemesse som normalt. 
 

128/23 Orienteringer og luftinger fra pastoren 
1. Glimt fra MUF-styret 

Også i høst har MUF økt oppslutning i forhold til tidligere år. 
Nyvalgt styreleder i MUF er Marie Kjosavik. 
MUF-styret jobber godt, også med de utfordringer vekst bringer med seg. 
MUF har bedt om assistanse til å skaffe voksne forbedere til MUF-møtene. 

2. SENDT læringsnettverk – tverrkirkelig nettverk for menighetsplanting består av 
Misjonssambandet, ImF, Frikirken, DELK, Misjonskirken, NMS, Kristent Nettverk, 
Metodistkirken, Adventistkirken og Baptistkirken. 
Misjonssambandets SENDT-team foruten leder Jarleif Gaustad er: 
Harald Hovland, Andreas Bakke, Gjermund Øygarden, Andreas Karstad, Aslak Tveita, 
John-Kjetil Gagnat, Andreas Furnes Kåre Lid, Christian Løkhamar, Fredrik Ree og 
Frank Vorhaug. 
Statistikk viser at det er lettere å få med nye mennesker i nye menigheter.  



Over halvparten av de som blir m/i plantinger er ufrelste eller kristne som ikke går i 
noen menighet.  
MH har 5 deltakere (+1 i fjor) på M4 Ready (ledertrening).  
Drøm: Vekst i MH gjennom flere lokasjoner. 
Utfordring: Kan vi ha en styredag/undervisningskveld med fokus på å lede til vekst og 
utrustning? Utfordringen tas opp i neste styremøte. 
 

129/23 Evalueringer siden sist 
• Korlaget SYNGiHOP hadde 12 og 20 deltakere på de to første samlingene i høst. 
• Kurset: «Fra fremmed til familie» pågår med 9 deltakere. 
• 22/10 DYPERE m/Olof Edsinger hadde ca. 60 til stede (nesten fordobling fra første 

gang). 
• 5/11 Veldig inspirerende og «to the point» formidling av Jan Ingve på samlingen etter 

kirkekaffen. 
 

130/23 Høringsdokument om stillinger i forsamlinger, Misjonssambandet 
Styreleder og pastor fyller ut høringsdokument basert på tilbakemeldinger i møtet. 
 

131/23 BokMagasin 
Det vises til tilbud fra Bok & Media om å opprette et salgssted for kristen litteratur i MH 
siden ViVo nå legges ned.  
På bakgrunn av en vurdering som er lagt fram for styret, nedsettes det en komité som blir 
bedt om å komme med en innstilling til neste styremøte.  
Styreleder utfordrer navngitte personer til å sammen med ham utgjøre komité som 
vurderer saken.  
 

  
 
Møteplan høsten 2023: 
11.12 kl. 19.00-22.00. 

 

 

  

 


